
Referat fra Fællesforeningsmøde den 11.11.2024 
 

1. Valg af dirigent (Bent Juhler) og referent (Dorthe Yang Skjærris) 
2. Referat fra sidste gang: Gennemgået og godkendt. 
3. Nyt fra foreningerne: 

  
Lokalhistorisk: Spændte på det nye lokale. 
 
SimFit: Søndag den 17. flyttes maskinerne ind i det nye lokale og der gøres 
hovedrent. Der planlægges et indvielses-arrangement. 
Der afventes en tilbagemelding, om hvornår loungen er rengjort og hvordan 
indretningsplanen bliver. Der er hyret en konsulent ind fra Haderslev, som 
skal komme med en plan. Solveig er tovholder, men hun er pt. på ferie. 
 
Påskebazar: Afholdes den 12. april 2025. 
 
Idrætsforening: Væksthus er den nye underafdeling. Hvis man har en god ide 
til et arrangement kan Pia Grau eller Charlotte Theisen kontaktes. De 
forelægger det for idrætsforeningen, som tager stilling til om forslag kan 
støttes. Dog skal ide-personen selv være med i udførelsen. 
Der er pt. et børnehold, yoga, stole yoga og jump. 
Formand Bent Juhler og Marianne Amtoft træder ud af bestyrelsen næste år. 
 
Tirsdagsklubben: Holdt 32 års jubilæum samtidig med generalforsamling. (30 
års gik i glemmebogen) 
 
Landsbyforeningen: Cykelløb var en succes. 
Den 1. december er der julemandsvækning ved kirken i forbindelse med 
familiegudstjeneste.  
Bagefter er der mulighed for hygge på kroen med gløgg og æbleskiver. 
Der har været dialog med Bitten fra Kommunen ang. en Fokus/udviklingsplan 
for området. Den 30. januar er der brainstorm-møde for alle. 
Der er allerede startet ansøgning til fonde/landdistriksmidler til sikker trafik. 
Konsulent laver en projektbeskrivelse, der laves som punkter, så det kan tages 
i etaper, som økonomien tillader, da det er en langsommelig og dyr proces. 
Til by forskønnelse kan der også søges hos fonde. 
 
Naturskolen: Mette Buckholdt står for denne. Udgifter på 3.000, - kr. årligt. 
Skaffes ved 2 arbejdsdage årligt. 
 
Støtteforening for Multihuset: 2 nye i Dåsebanden. 



Der er endnu ingen, som har meldt sig til jernopbevaring, og hvis der ingen 
findes, stopper denne indsamling. 
Der er oprettet kreativ ungdom i samarbejde med Kreativ Forening for unge 
ml. 10 - 16 år.  
 
Den Frie Aftenhøjskole: Bibeholdes i Konfirmandstuen. Samarbejder med 
Folkeuniversitet for at bibeholde kvalitet af foredrag. 
 
Menighedsrådet har en aftale med Multihuset om større arrangementer. 
 
Støtteforening til skolen/børnehaven: Der er fremgang på elever igen. 
Der sælges snart julekalender. 
 
Kommunal Ungdomsklub: Mange kommer udefra. En succes. 
 

4.       Der skal være bedre opbakning til fællesrengøringsdagene i Multihuset. 
Alle foreninger forpligter sig til at stille med mindst 2 personer. Det er vigtigt 
at man i hver forening opfordrer til at hjælpe. Det behøver ikke kun at være 
bestyrelsen, men kan også være medlemmer, som støtter op. 
Forslag: Der kunne laves grupper, hvor ansvarlige selv finder personer til de 
forskellige områder. 
Det er vigtigt, at datoer meldes ud i god tid. Måske ikke kun på Maugstrup 
Tidende, men direkte på mail til de forskellige formænd. 
En ide kunne være at støvsuge stolene før høstfest, hvor de fleste stole i 
forvejen er ude af rummet. 
 

4. Landsbyforening er ansvarlig for velkomst af tilflyttere indtil næste 
Fællesforeningsmøde.  
Vibeke har erfaret, at der kan søges midler ved kommunen til velkomst. 
Der foreslås gåture i Præsteskoven, måske som erstatning for Ladies Night, 
som tidligere var på kroen. Walk and talk kan noget, og er knap så 
forpligtende. Måske med varm kakao eller suppe over bål. 

 
6.  Nyt medlem i Fællesforenings-gruppen er Vibeke Legaard. Hun afløser 

Marianne Michaelsen. De øvrige to er Marianne Amtoft og Jørgen Duus. 
 
7.  Ny dato for næste møde er 7. maj 2025. 
  
8.  Eventuelt: Hjertestarter i Maugstrup skal serviceres årligt. Koster 3.800, - kr. 

Lokalhistorisk giver 1.000, - kr., Menighedsrådet 1.500, - kr. og SimFit resten. 
 


